
DEN NORSKE KIRKE   

Slemmestad og Nærsnes menighetsråd 

 

Protokoll til menighetsrådsmøte   
 

Dato:   23.4.2024 

Sted:             Slemmestad kirke, kirkestua 

Tid:               18.30 –19:50 og 20:00- 21.00  

Åpning:        Hans 

Bevertning:  Hans 

Til stede: Margaret Karoliussen. Kristin Wold, Birger Auke, Hans Tune, Alise Narjord 
Thue, Britt Volden, Marita Bjørke Ådland, Anne-Marie Hogstad, John Grimsby 
(fra kl. 20.00) 

Meldt forfall: Gerd Hanne Fosen, Inger T. Fokkens 

 

 

36/24     Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

  Vedtak: Godkjent 

 

37/24 Godkjenning av protokoll fra møtet den 19.3.24.  

 

 Vedtak: Godkjent 

 

38/24 Evaluering av årsmøtet 

 Punkter å huske på: Viktig at vi forteller om hva som egentlig skjer i 
menigheten. Skal vi kalle det noe annet enn årsmøte? Presisere hva som 
skal skje. Ta opp hva vi gjør for å få med flere uten grått hår. Hvordan 
reklamere for hva som skjer her. 

 

 Vedtak: Tas til orientering.  

 

39/24 Godkjenning av budsjett for 2024 

 

 Vedtak: Vi vedtar budsjettet for 2024. 

 

40/24 Oppfølging av vedtak  

(1) Nattverdkalker: Menighetsrådet bestiller nattverdkalker og sender regning 
til Slemmestad Kirkeforening på beløpet uten moms. Vi ber Maud ta 
ansvar for dette siden vi mangler daglig leder. 

 

 Vedtak: Settes i bestilling som presisert over. 

  

(2) Sanganlegg: Det er gjort avtaler om hvor de ulike delene kan plasseres når 
de ikke er i bruk. 



Vedtak: Settes i bestilling av Morten Byholt, han må også ta ansvar for at 
flere får opplæring i bruken av dette. Daglig leder kontakter Slemmestad 
kirkeforening som har sagt seg villig til å dele på utgiften, inntil 15 000.  

 

(3) Trommesett.  

 

Vedtak: Trommesettet kan være i kirkerommet når det er i aktiv bruk. For 
øvrig lagres/oppbevares det av bandet på tilvist plass.  

 

 

 

41/24 Misjonsprosjekt 

 Hvilken profil ønsker vi å ha? Dette blir større tema på møtet i mai. 
Informasjon finnes på nettsted:  

 SMM-ressuser finner du nå på Ressursbanken - Samarbeid menighet og 
misjon (kirken.no)   

 

 Vedtak: Vi tar dette grundig når vi har fått informasjon av Ingun Øystese 
fra Oslo bispedømme på mai-møtet vårt. Alle bør ha gått inn på linken over 
og tenkt litt over hva de ønsker i forkant. 

 

42/24 Maling av menighetssal, kjøkken og hall, Slemmestad Menighetshus.  

 Det har kommet inn et reelt prisoverslag på jobben fra en kjent aktør som 
kirken har brukt flere ganger. Prosjektet betales med midler fra 
Torsdagsmiddagen. Liten dugnad i forkant for å ta ned bilder fra veggen, ta 
ned gardiner og rydde alt ut på gulvet. 

 

 Vedtak: Godkjent.  

 

43/24 Høstprogram 

 Flyttes til møtet i mai med nytt nummer. Gruppa som er satt ned jobber 
med saken. Vi tar saken opp på neste møte. 

 

Vedtak: MR ønsker at menighetens aktiviteter i størst mulig grad legges tett 
opp til skoleruta.  

 

 

44/24  Orientering fra stab og fellesråd 

1. Uteområdet på Slemmestad: Vårrydding: Er satt bort til Kirkens 
feltarbeid som tar hele jobben, mot en avgift. Ingen 
hageryddedugnad nødvendig i år.  

2. Vikarstilling daglig leder- Status nå: Det er to som skal intervjues om 
denne stillingen. 

3. Hva er muligheten for ny inn- og utkjøring fra Nærsnes kirke? Asker 
kommune eier kirketomten + nabotomten. Det blir derfor en 

https://www.kirken.no/smm
https://www.kirken.no/smm


diskusjon med dem om å utvide kirketomten litt og få en kjøring rett 
ut på veien. Usikkert tidsaspekt. Det spørres også om å få et speil 
ved utkjøringen. 
 
Vedtak: Punkt 1, 2 og 3 tatt til orientering. 
 

4. Fremdrift på oppsetting av netting-gjerde mot dalen på 
parkeringsplass/dropsone for samme sted? Kobles til forrige sak.  

  
Vedtak: Vi lager en midlertidig løsning med stolper og synlig 
sperrebånd. 

 

5. Løper i Slemmestad kirke. Blir ett år i juni 2024. Den begynner 
allerede å se sliten ut. Befaring i kirkerommet bekrefter behovet for å 
klage på produktet. 
 
Vedtak: MR ber Gro Marit om å lage utkast til klage som godkjennes 
av MR 

 

45/24 Eventuelt  
1.Grønt skifte. Mange kaster søppel feil på kirkegårdene. Forslag til 
løsning: Bare ha søppelkasser på kirkegårdene i sesong. Eventuelt 
tydeligere merking på dunkene.  

 
Vedtak: Vårt råd foreslår bedre merking! Gjerne skilt med bilder og ikke for 
mye tekst. 

 

 2. Det er ønske om å gjøre kirketomten i Slemmestad til en park. Hvilke 
planer er det for gangvei langs Bøbekken til sentrum? 

 
Vedtak: Margaret tar kontakt med elev ved Landbrukshøyskolen, Ås, for å 
høre om de kan ønske å bidra med noe. Det er videre flere som ønsker å 
bidra med å holde dette ved like. 

 
3.Vi ønsker å sette av kollekten 11.august til Himalpartner. Det kommer da 
en gruppe derfra på gudstjenesten. 

 
Vedtak: Godkjent 

 

 

46/24 Kirkesjef John Grimsby har ordet.  
 Kort oppsummering av en times samtale. 
 
«Det skjer mye her i Slemmestad og mat er ofte en fellesnevner.» 

 Det var ønsket en samtale om bemanning, ledelse og ressurser. Daglig 
ledelse har en plan a og b. A) To søkere til vikarstillingen som daglig leder. 
B) Eventuelt kan Marita frikjøpes til en del av stillingen som daglig leder. 
Det er veldig viktig med en daglig leder! Marita ønsker at det må være mer 



veiledning fra Fellestjenesten på hva som kan gjøres når vi blir satt i en 
situasjon som denne. Hvem kan hjelpe oss med ulike oppgaver? Kan det 
lages en verktøykasse om dette? Kirkesjefen er alltid tilgjengelig. 

 Mye diakoni i menigheten her drives på frivillig basis. Og vi har mye godt. 
Thina har dessuten en prosentstilling som ungdomsdiakon. Hvor låst er 
disse timene? Grimsby mener vi har en brukbar frihet til å fylle stillingen i 
dialog mellom Thina og menighetsrådet. Ikke bruk for mye tid på 
byråkratiet var hans kommentar. 

 Fellesrådet skaper rammene for arbeidet utfra de økonomiske rammene. 
Forslaget fra kirken legges fram for kommunen 30.april. 
Pensjonskostnadene for kirken har steget voldsomt de siste årene. 
Hvordan skal vi kunne dekke dette? Kommunen er kanskje villige til å 
dekke det kirken ikke klarer selv. Dette er ikke tiden for nye stillinger. 

 Flere av ønskene både i Slemmestad og Nærsnes er inne i planene, men 
det er vanskelig å si når vi har penger til de enkelte. Det går litt tregere enn 
vi ønsker, men vi er ikke glemt. Rester fra gjerdepengene til kirkegården 
ved Slemmestad kapell skal brukes til ulike behov ved kirkegården. 
Det er mange baller i luften. Middelalderkirkene krever også mye i Asker 
prosti. 
Viktig å ha kontroll på hva de enkelte nyinstallasjoner vil koste. Er det noe 
vi kan samle inn til? 
«Penger er bare et middel. Vi skal holde arbeidet i gang.» 

  

 

 

 

 

 


